
5

Wat doe je voor opleiding?
Ik studeer hbo facility management aan Hogeschool In-
holland in Diemen. Ik zit in mijn derde jaar. Ik begin met 
een minor events. Het is de bedoeling dat ik na de kerst 
in die branche stage gaan lopen. Aanvankelijk wilde ik 
de hotelbranche in, maar dat lijkt me minder avontuur-
lijk dan werken voor evenementen. Misschien moet 
ik er wel voor kiezen om van mijn hobby mijn werk te 
maken: dingen regelen. Tijdens het Indian Summer Fes-
tival deze zomer dacht ik: wel gaaf als je hieraan mee 
mag organiseren. Nou ja, ik zie wel.

Wat heb je hiervoor voor opleiding gedaan?
Eerst vmbo theoretische leerweg op Pascal Zuid en 
daarna mbo 4 managementassistent in Zaandam. Dat 
heb ik in twee jaar gedaan. Tijdens corona heb ik in het 
laatste jaar gelukkig nog wel stage kunnen lopen bij 
Johan Enschedé Amsterdam. Ik werkte daar als recepti-
oniste. Ze drukten diploma’s (waar ik niet bij mocht zijn) 
en stembiljetten voor de gemeenteverkiezingen. Ik had 
daar eerder al twee jaar in de schoolvakanties gewerkt. 
Uiteindelijk deed ik daar van alles; ik notuleerde zelfs 
vergaderingen. Ik durfde bijna niet iets te vragen aan 
onze directeur. En dan moet je nagaan dat ik vroeger 
best wel verlegen was. Op het laatst ging het me ge-
makkelijk af om de werkbriefjes te vragen van mensen 
van over de veertig. Ik was best wel trots toen mijn sta-
gebegeleidster een keer aan mij vroeg hoe iets daar in 
zijn werk ging.

Een echte regeltante dus.
Nou ja, eigenlijk wel ja. Ook op school doe ik er nog het 
een en ander naast. In februari heb ik stagegelopen bij 
Van der Valk in Oostzaan. Daar ligt je taakomschrijving 

helemaal vast. Dus dat was wel even wennen. Ik hou 
niet van stilzitten en vind het jammer dat als het rustig 
is je niet even iets anders mag oppakken. Ik ben meer 
van de uitdaging. Als bijbaan werk ik er in het weekend 
nog steeds, bij front office, aan de balie dus. Ik ga er met 
plezier heen, het team is ontzettend gezellig. 

Bij jullie huis staat het Sinterklaasmuse-
um. Hoe lang runnen jullie dat al?
Sinds 2007. Mijn vader stond eerst met spullen in het 
Zuiderzeemuseum. Toen vroeg een nicht van hem 
waarom hij dat niet gewoon zelf thuis ging doen. En 
dat heeft hij gedaan. In de twee weken voor Sinterklaas 
komt daar gedurende de weekenden minimaal hon-
derd man per dag op af. Voor kinderen zetten we in de 
achtertuin ieder jaar een iets andere puzzeltocht uit. 
Heb je alle antwoorden goed dan mag je iets uitkiezen 
uit de cadeautjesboom. In 2018 waren we op een vrij-
dag op RTV Noord-Holland. De vol-
gende dag lag er voor geocachers 
een schatkistje in de tuin verstopt. 
Nou, toen kwam het verkeer hier 
helemaal vast te staan. In vijf da-
gen tijd zijn er die keer duizend mensen langs geweest.

Wat doen je ouders voor werk?
Mijn vader is van oorsprong bloemist en werkt nu in de 
plantenexport. Voordat de planten naar de klant wor-
den verstuurd doet hij de laatste kwaliteitscontrole. 
Mijn moeder is begeleider op een dagbesteding in 
Westerwatering waar zij aanspreekpunt is voor cliën-
ten, familie en andere disciplines. Mijn zusje gaat na de 
zomer naar Compaen en wil de horeca in. Zij werkt nu 
bij Jongwijs.

En dan hebben we nog De Dag van West-
zaan.
Ja. Die is in 2017 ontstaan doordat een aantal Westzaan-
se verenigingen en stichtingen nieuwe bestuursleden 
zochten. Mijn vader was een van de initiatiefnemers 
samen met mensen van onder andere het Schaatsmu-
seum en de Historische Vereniging. Marjan Hoffman 
deed de promotie en alle informatie voor o.a. De Wes-
saner. Hoe ik erbij betrokken ben geraakt? Ik vind het 
wel eens flauw om te zeggen dat ik er via mijn vader bij 
gekomen ben. Maar ja, zo is het wel gegaan. Je krijgt 
het van huis uit mee.

En wat is jouw rol inmiddels?
Ik maakte een aparte Facebookpagina aan. Bas van 
Westrop ging verder met Instagram. Ik notuleer de ver-
gaderingen, hou het e-mailverkeer bij en doe het offline 
pr-beheer. Er gingen meer ondernemingen meedoen 
en er worden ook steeds meer activiteiten georgani-
seerd. De interviews voor deze krant heb nu twee jaar 
gedaan, maar we zoeken iemand die dat volgend jaar 
wil overnemen. Bas en Maud Pickkers doen alles wat 
online staat, waaronder de sociale media. Er doen dit 
jaar zo’n dertig organisaties mee. De oldtimerrit is ieder 
jaar weer een succes. Ik typ de route uit en rij in mijn 
Opel Kadett voorop. Iedereen krijgt die route mee om 
te voorkomen dat de groep zich per ongeluk splitst, zo-
als vorig jaar. Het is fijn dat hele straat van Westzaan na 
die opbrekingen weer goed begaanbaar is. Om 9.00 uur 
verzamelen we bij Kistenfabriek de Boer. Je moet je wel 
vooraf aanmelden om een rallybordje te krijgen.

Heb je nog andere bezigheden?
Ik teken graag. Kijk, hier is mijn tekenboek. Ik grafeer ook 
wel op glas en in hout. Het ontwerp van de flyer van De 
Dag van Westzaan is tevens van mijn hand. Verder dans 
ik graag. In de Kwaker zat ik al jong op urban dance. Toen 
dat stopte ben ik daar bij dezelfde juf op zumba gegaan. 
Zij is nu dus al mijn halve leven mijn dansdocente.

Wat vind je belangrijk in het leven?
Ik denk toch wel ons gezin. Ik hecht veel waarde aan 
ons vieren. We hebben hier thuis verbouwd, waardoor 
de onderlinge band sterker is geworden. We zijn altijd 

samen bezig geweest met het Sin-
terklaasmuseum en betrokken ge-
weest bij de intocht van Sinterklaas 
in Westzaan. Mijn opa Slegers is ja-
renlang Sinterklaas geweest op ba-

sisschool De Rank. Mijn vader is hoofdpiet bij de intocht 
van Westzaan en mijn moeder was tot 2020 voorzitter 
van de Sinterklaascommissie Intocht. Ook het museum 
doen we weer meer met zijn allen. Tegen die tijd moet 
je hier thuis niet binnenkomen, want dan is het hier een 
huishouden van Jan Steen. O ja, en we hebben hier nog 
de tweejarige jack russell Tiga, die we regelmatig met z’n 
viertjes uitlaten.

Marijke van der Pol
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Dewi Fraij: ‘Ik hou wel van een beetje uitdaging in mijn leven’

‘Ik was vroeger best 
wel verlegen’

Dewi Fraij (21) is de spin in het web van De Dag van Westzaan. Ze woont met haar 
ouders Markjan Fraij (54) en Sylvia Slegers-Fraij (52) en haar zusje Anitya (15) op 
Zuideinde 281.


